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نیروی  و  شیراز  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  تحقیقاتی  همکاری های  توسعه 
انتظامی استان فارس با انعقاد تفاهم نامه وارد فاز جدیدی شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
شیراز، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی فارس در جلسه ای با حضور فرمانده انتظامی 
بررسی  به  تحقیقاتی و پژوهشی،  تفاهم نامه همکاری  فارس ضمن عقد  استان 
راهکارهای لازم به منظور توسعه همکاری های تحقیقاتی دوطرفه با استفاده از 

پتانسیل علمی اعضای هیئت علمی این واحد دانشگاهی پرداخت.
محمدکاظم کاوه پیشقدم با اشاره به پتانسیل علمی اعضای هیئت علمی دانشگاه 
همکاری های  بیشتر،  پیگیری های  با  تا  کرد  امیدواری  ابراز  اسلامی،  آزاد 

تحقیقاتی با نیروی انتظامی فارس، توسعه یابد.
عقلانیت  گرایی  حرفه ای  به  اشاره  با  فارس،  استان  انتظامی  فرمانده  ادامه  در 
و خرد جمعی کلی گفت: 92% جرائم فضای سایبری در استان فارس کشف 

می شود.
سردار احمدعلی گودرزی در این نشست هم اندیشی گفت: طی چند سال گذشته 
این رویکرد در دستور کار قرارگرفته که حاصل آن پیشرفت فراوان در حوزه 
علمی است و با این دیدگاه بیش از ۷۶% جرائم خشن در استان فارس کشف 

می شود.
فرمانده انتظامی فارس از آمادگی پلیس برای همکاری با دانشگاه آزاد اسلامی 

نظرات  نقطه  از  باید  افزود:  و  داد  خبر  اجتماعی  آسیب های  حوزه  در  شیراز 
استادان دانشگاهی و دانشجویان در راستای افزایش احساس امنیت بهره برد و 
در کنار آن لازم است آگاه سازی دانشجویان در حوزه فضای مجازی به نحو 

احسن در دستور کار قرار گیرد؟
دانشگاه  بین  تحقیقاتی  تفاهم نامه همکاری  این جلسه، طی مراسمی،  پایان  در 
امضای طرفین  به  فارس  استان  انتظامی  فرماندهی  آزاد اسلامی واحد شیراز و 

رسید.

توپک هوشمند اطفای حریق در دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
شیراز اختراع شد.

دانشگاه  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
آزاد اسلامی شیراز، گروه هسته ی فناور دانشگاه آزاد اسلامی 
آزاد  دانشگاه  دانشیار  صفایی  حمیدرضا  از  متشکل  شیراز 
اسلامی واحد شیراز به همراه پنج دانشجوی کارشناسی ارشد 
نام های سید علی جهبز، وحید رحمانیان، صالح صداقت،  به 
سید عرفان سجادی و امیرحسین خوشه چین به فکر طراحی و 

ساخت وسیله ای برای اطفای حریق افتادند.
دانشیار دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز گفت: آتش سوزی 
از حوادثی است که هرلحظه ممکن است در هر مکان و برای 
براثر آن خسارت های جانی و مالی  بیفتد و  اتفاق  هرکسی 

جبران ناپذیری وارد شود.
حمیدرضا صفایی افزود: آمارها نشان داده که 8۷.3 درصد 
از حریق هایی که در مراحل اول اطفا می شود، در بیش از 93 
درصد به لحاظ مالی و 9۶.2 درصد به لحاظ جانی، نسبت به 
زیان  انجام نشده،  اطفای آن ها  برای  اقدام سریع  مواردی که 

کمتری وارد کرده است.
این استاد دانشگاه با تأکید بر اینکه اقدامات اولیه برای اطفاء 
حریق نیازمند بهره گیری از یک سیستم هوشمند شبانه روزی 
این گروه  اطفای حریق حاصل تلاش  است، گفت: توپک 
برای رسیدن به هدف گفته شده بود؛ اینکه هرچه سریع تر به 

آتش واکنش نشان داده شود.
توپ  به  شبیه  ظاهری  محصول  این  اینکه  بابیان  صفایی 
تصریح  است،  آتش  شعله  و  دما  حسگر  به  مجهز  و  داشته 
بوده و  اطفا حریق حاوی پودر خاموش کننده  کرد: توپک 
دمای  معرض  در  قرار گرفتن  یا  شعله  با  تماس  در صورت 
بالای 85 درجه سانتی گراد، ظرف 3 الی 5 ثانیه هوشمند عمل 
کرده و منفجر خواهد شد که این انفجار، موجب پاشیده شدن 
دانشگاه  شیمی  بخش  گروه  مدیر  می شود.  آن  درون  پودر 
آزاد اسلامی واحد شیراز با تصریح اینکه این محصول برای 
است،  مناسب   A,B,C,E کلاس های  آتش  کردن  خاموش 
گفت: این سیستم نیاز به شارژ ندارد و نوع و شکل طراحی 
و مهندسی و مواد به کاررفته در این محصولات این تولیدات 
را به برترین و مناسب ترین آتش خاموش کن در حوزه اطفا 

حریق در کلاس های یادشده تبدیل کرده است.
این استاد دانشگاه بابیان اینکه توپک اطفای حریق حساس 
به زبانه های آتش است نه گرما، گفت: توپک اطفای حریق 
در  آن  از  می توان  و  می دهد  پوشش  را  پنج متری  شعاع  تا 
نقاط پرخطر، دارای اهمیت و عمومی و عادی، در محیط های 
و  دارد  قرار  خورشید  نور  مستقیم  تابش  برابر  در  که  باز 
امکان پذیر  هوشمند  سیستم های  از  استفاده  که  مکان هایی 
نیست، کتابخانه ها، مراکز اسناد، اداره ها و انبارها و ... استفاده 

که  آب  به  حساس  نقاط  در  سیستم  این  از  استفاده  و  کرد 
امکان پذیر  برد،  بهره  هوشمند  آبی  سیستم های  از  نمی توان 
نصب  امکان  که  قدیمی  سازه های  در  گفت:  بود،  خواهد 
تأسیسات ضد حریق مدرن وجود ندارد یا ساختمان هایی که 
فاقد امکانات مدنظر آتش نشانی است، می توان از توپک های 

ضد حریق استفاده کرد.
نیز عمل  باران  این توپ زیر  بیان کرد:  دانشگاه  استاد  این 
هوشمند  آتش خاموش کن  مزایای  و  قابلیت ها  از  و  می کند 
فعال سازی،  به  بی نیازی  بودن،  هوشمند  به  می توان  توپی 
مقابل  در  خنثی کننده  و  سریع  واکنشی  خودکار،  عملکرد 
و  فعال سازی  برای  انسان  به حضور  بی نیازی  آتش،  شعله ی 
و  برای کودکان  را  استفاده  امکان  آسان که  بسیار  استفاده 

سالخوردگان هم فراهم می کند، اشاره کرد.
وی گفت: این سیستم قابلیت نصب روی دیوار یا به شکل 
مواد  فاقد  دارد و  را  استفاده توسط کاربر  از سقف و  آویز 
حریق  هنگام  و  است  زیست محیطی  آلاینده های  یا  سمی 
صدایی باقدرت 138 دسیبل تولید می کند که نشانه ی وقوع 
ندارد و در  از طرفی ضایعه و ترکش مخرب  حریق است؛ 
زمان انفجار، موجی ایجاد نمی کند؛ در برابر ضربه و سقوط 
از ارتفاع و سرما مقاوم بوده و به دلیل وزن کم قابلیت خوبی 

برای جابه جایی دارد.
دانشیار گروه شیمی دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز با اشاره 
هیچ گونه  به  نیاز  سال   5 تا  حریق  اطفای  توپک  اینکه  به 
بومی سازی  کاملًا  توپک  این  گفت:  ندارد،  بازدید  و  شارژ 
شده و در ایران مشابه خارجی ندارد و اولین باری است که 
این  اولیه  نمونه ی  تولید می شود و درحال حاضر  در کشور 
محصول تولیدشده است و مراحل داوری توپک اطفای حریق 

انجام شده و تا مرحله ثبت اختراع راه زیادی نمانده است.
فناور حدود 2 سال قبل  به گزارش روابط عمومی، هسته ی 
در مرکز رشد دانشگاه آزاد اسلامی شیراز راه اندازی شد و 
تاکنون 2 اختراع ثبت شده و یک اختراع در مرحله ی داوری 

دارد لذا به یک واحد فناور تبدیل شده است.

شهردار شیراز معتقد است برای حفظ و نگهداری باغات قصر دشت باید به سمت 
اقتصادی کردن این باغات و تولید ثروت از آن ها برویم؛ اما اقتصادی کردن به 

معنای تغییر کاربری باغات نیست.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، حیدر 
باغات  استحفاظی  حوزه  اداره  رئیس  معارفه  و  تکریم  مراسم  در  اسکندرپور 
قصر دشت عنوان کرد: انتخاب این مدیریت در راستای توجه به فضای سبز و 
شعار »شیراز، شهر سبز پایدار« است. قرارگیری هزار هکتار باغ در دل شیراز 
موقعیت منحصربه فردی را برای این شهر فراهم کرده است و به همین دلیل باید 

نگاهی ویژه و حساس به این ثروت عظیم داشته باشیم.
بابیان اینکه حفظ باغات قصر دشت باید با نگاه اقتصادی باشد،  شهردار شیراز 
معنای  به  بلکه  نیست  کاربری  تغییر  مفهوم  به  باغات  کردن  اقتصادی  افزود: 
باغدار  باغ به صورت مطلوب استفاده کنیم و  از  بتوانیم  تا  مدیریت بهینه است 
احساس کند در صورت حفظ باغ هم می تواند از آن بهره ببرد و هم اندوخته ای 
برای آینده خواهد داشت؛ بنابراین برای اقتصادی کردن باغات قصر دشت باید 

برنامه داشته باشیم.
و  حفظ  کردن  اقتصادی  برای  کارآمد  مشاورین  از  استفاده  بر  تأکید  با  وی 
نگهداری باغات گفت: باید با برنامه ریزی به سمت ایجاد دهکده گل، مجموعه 
پارک-باغ های با وسعت بالا و... حرکت کنیم چون این اقدامات در عین حفظ 

باغ، به تولید ثروت منجر می شوند.
اسکندرپور خاطرنشان کرد: جمله »شیراز باید شبیه شیراز باشد« یک استراتژی 
است که ما را از همسان سازی و کپی برداری از سایر شهرها دور می کند و به 
سمت مدیریت داشته های غنی مان نظیر مجموعه باغات قصر دشت سوق می دهد. 
این جمله باید سرلوحه همه امور در بین نیروهای شهرداری، اعضای شورای شهر 

و شهروندان قرار بگیرد.
شهردار شیراز با اشاره به انتخاب یک شهر ساز به عنوان مدیر حوزه استحفاظی 
باغات قصر دشت عنوان کرد: دلیل انتخاب خانم کریم پور نژاد شیرازی این 
است که می خواهم باغات قصر دشت با نگاه شهرسازی و متناسب با توسعه شهر 
اداره شود. همچنین لطافت باغ و فضای سبز بالطافت روحیه بانوان همگام است 
و این انتخاب می تواند فرصتی جدید به مجموعه مدیریت شهری بدهد تا مسائل 

حوزه باغات قصر دشت با دقت نظر بیشتری انجام شود.
وی بابیان اینکه حضور در سمت مدیر اداره حوزه استحفاظی باغات قصر دشت 
فرد را در معرض انواع صحبت ها و تهمت ها قرار می دهد، گفت: در این حوزه 
باید شفاف کارکرد و رویه یکسان برای همه افراد در پیش گرفت تا فضای 

سوظن ایجاد نشود.
اسکندرپور افزود: حضور در جلسه تکریم و معارفه رئیس اداره حوزه استحفاظی 
و  مجموعه دارم  این  به  ویژه ای  نگاه  که  دارد  را  پیام  این  دشت  قصر  باغات 

خواستار جدیت و دقت نظر در خصوص باغات هستم.
شهردار شیراز همچنین در مراسم تکریم و معارفه رئیس اداره کنترل و نظارت 
و  شفاف  چابک،  »شهرداری  شعار  به  اشاره  با  شهرسازی  یکپارچه  سیستم  بر 
برنامه های شورا و شهرداری هوشمند سازی شهر و  از  پاسخگو« گفت: یکی 
به شهرداری  باید  امور است و اگر می خواهیم شفاف عمل کنیم  شفاف سازی 
الکترونیک توجه ویژه داشته باشیم. در همین راستا به علت توانمندی ضیایی 
وی را به سمت مشاور شهردار و رئیس اداره کنترل و نظارت بر سیستم یکپارچه 

شهرسازی منصوب کردم.
حوزه های  از  یکی  گرفته،  صورت  ارزیابی های  در  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
این  بر  حاکم  روندهای  کرد:  عنوان  است،  شهرسازی  همین  مردم  نارضایتی 
حوزه باید اصلاح شود. وجود شهرداری الکترونیک یک نیاز است اما طولانی 
شدن روند پیاده سازی آن علاوه بر صرف وقت و هزینه موجب نارضایتی نیز 
الکترونیک فرصت جدیدی را  باید تلاش کرد شهرداری  بنابراین  شده است؛ 

برای مجموعه شهرداری و شهروندان ایجاد کند.
روش  باید  الکترونیک  شهرداری  پیاده سازی  درروند  کرد:  اظهار  اسکندرپور 
فعلی پاسخگویی به شهروندان سرعت بیشتری پیدا کند. شهرداران مناطق نیز 
ضمن همکاری با شهرداری الکترونیک، امور شهروندان را با تأکید بر سرعت 
و صحت انجام دهند چون هدف نهایی ما ایجاد رضایت در بین مردم است و اگر 

رضایت حاصل نشود نسبت به تغییر مدیران مربوطه اقدام خواهم کرد.
این  نیز در  رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورای اسلامی شهر شیراز 
آیین گفت: اولین هدف مدیران منصوب شده باید جلب رضایت مردم باشد چون 
کاری  دشت  قصر  باغات  مجموعه  مدیریت  است.  موقتی  امری  سمت  داشتن 

حساس است و تجربه نشان داده که بانوان در اجرای قانون موفق تر هستند.
نوذر امامی بابیان اینکه کمیسیون شهرسازی و معماری درصدد تشکیل کمیته 
در  تسهیل  و  تسریع  وظیفه  سه  کمیته  این  کرد:  عنوان  است،  آسان سازی 

شهرداری  کرد.  خواهد  دنبال  را  خدمات رسانی  کیفیت  افزایش  و  مردم  کار 
الکترونیک یکی از بازوهای ما در کمیته آسان سازی خواهد بود و بدین وسیله 
افزود: اگر لازم باشد برای آسان سازی  دست واسطه ها کوتاه خواهد شد. وی 
انجام  دفاتر  این  ایجاد  از  هدف  کرد.  خواهیم  تعطیل  را   33 ماده  دفاتر  امور 
با  شهرداری  کوچک سازی  و  کمتر  هزینه  بیشتر،  سرعت  با  شهروندان  کار 

برون سپاری بعضی خدماتش بود که در عمل به این اهداف دست نیافتیم.
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه آیین نامه اجرایی 
دفاتر ماده 33 اجرا نمی شود، اظهار کرد: در این آیین نامه مقررشده بود که برای 
تصدی این دفاتر آزمون وجود نداشته باشد، مهندسین بتوانند در هر نقطه ای از 
شهر که می خواهند دفتر بزنند و منحصر به مناطق نشوند و کار مردم را با توجه 
به تجربه ای که دارند و آموزش هایی که دیده اند به سرعت انجام دهند اما نحوه 

عمل و نتیجه کار این دفاتر گویای مطلب دیگری است.
امامی گفت: دفاتر تسهیلگری نیز همانند دفاتر ماده 33 برای تسهیل در امور 

مردم باید منحل شوند.
رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی شورا عنوان کرد: دو هزار و پانصد پرونده 
از شهرداری در دادگستری وجود دارد. ما باید تلاش کنیم حجم پرونده ها کم 

شود و سلامتی و دقت کار افزایش یابد.
وی با اشاره به وجود مشکلات در شهرداری شیراز گفت: من نماینده و معتمد 
مردم شیراز هستم و هم از حق وحقوق آن ها و هم از حق وحقوق شهرداری دفاع 
می کنم. اگرچه مشکلات زیاد است اما ظرفیت های شهرداری شیراز بسیار بیشتر 

از این مشکلات است.
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز با تأکید بر اینکه برای افزایش اعتماد مردم 
شهردار  افزود:  مردم سخن گفت،  با  شفافیت  با  و  بود  روراست  آن ها  با  باید 
اما  بود؛  عنوان کرده  تومان  میلیارد  هزار  را  شهرداری  مجموعه  بدهی  پیشین، 
باید  میلیارد تومان بدهکار است. مسئولین  از سه هزار  درواقع شهرداری بیش 
و  است  بالا  شهرداری  ظرفیت  البته  کنند.  عذرخواهی  مردم  از  توجیه  به جای 

می تواند این بدهی را جبران کند.
امامی عنوان کرد: شهردار ما به عنوان شهردار منتخب لیست امید در آینده و در 
مراسم تودیع خود به صورت شفاف با مردم صحبت خواهد کرد و هم نقاط قوت 
و هم نقاط ضعف کار خود نظیر میزان بدهی را به اطلاع عموم شهروندان خواهد 
رساند. ما حامی و پشتیبان شهردار و مجموعه شهرداری خواهیم بود اما به عنوان 
کسی که وظیفه نظارت بر کار شهردار و شهرداری رادارم این وظیفه را نیز به 

نحو احسن انجام خواهم داد.
در این مراسم مرجان کریم پور نژاد شیرازی رئیس اداره حوزه استحفاظی باغات 
و  است  عمومی  وظیفه  یک  قصر دشت  باغات  حفظ  اینکه  بابیان  قصر دشت 
نه تنها شهرداری بلکه تمامی دستگاه های دولتی همچون استانداری، فرمانداری، 
محیط زیست و منابع طبیعی، اوقاف و... باید در آن دخیل باشند، گفت: رسالت 
من این است که برای حفظ باغات، همسویی و همدلی خانواده شهرداری شیراز 

و مدیران سازمان های مرتبط با باغات را جلب کنم.
همچنین علاءالدین ضیایی مشاور شهردار و رئیس اداره کنترل و نظارت بر سیستم 
یکپارچه شهرسازی در این آیین عنوان کرد: پروژه شهرداری الکترونیک باور 
قلبی من است. ذات این پروژه تغییر ساختار است و به همین علت فشار مضاعفی 
شهرداری  پیاده سازی  پروژه  شدن  طولانی  می کند.  وارد  شهرداری  بدنه  بر 
الکترونیک به این دلیل بود که باور جدی نسبت به شهرداری الکترونیک وجود 
نداشت. امروز همت، حمایت و عزم جدی برای پیاده سازی کامل این پروژه 

باید در مجموعه شهرداری و شورا وجود داشته باشد.
لازم به ذکر است در این مراسم از زحمات توکلیان مدیر پیشین اداره کنترل و 
نظارت بر سیستم یکپارچه شهرسازی و رونق زاده مدیر پیشین حوزه استحفاظی 

باغات قصر دشت تقدیر شد.

استان  دادگستری  وقوع جرم  از  پیشگیری  و  قضایی  معاون 
و  خریداران  را  استان  زندانیان  بیشترین  گفت:  فارس 
فروشندگان مواد مخدر هستند و دادگستری این استان علاوه 
شعب ویژه رسیدگی به پرونده های مواد مخدر تخصیص داده 

است.
اجتماعی  معاونت  حوزه  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
احمد  فارس،  استان  دادگستری  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و 
رحمانیان در جلسه کمیته انتظامی قضایی مبارزه با مواد مخدر 
با اشاره به تأثیر مستقیم و غیرمستقیم اعتیاد و موارد مخدر بر 
اقتصاد جامعه گفت: اعتیاد سبب از بین بردن نیروی انسانی 
خلاق و مولد در جامعه شده و افزایش جمعیت در این حوزه 
غیرمستقیم  هزینه های  و  شده  اقتصادی  توسعه  و  رشد  مانع 
اقتصادی سالم و متوازنی در  و قابل توجهی در مسیر توسعه 

جامعه ایجاد می کند.
در  مخدر  مواد  ترانزیت  و  مالی  گردش  به  اشاره  با  وی 
کشور افزود: رشد 20 درصدی سالیانه کشت مواد مخدر در 
افغانستان، توزیع بخشی از آن در کشور و ترانزیت بخشی 
دیگری از آن به اروپا تهدید جدی برای جامعه ایران به ویژه 

جوانان و نوجوانان است.

و  مخدر  مواد  با  مبارزه  شهدای  تعداد  به  اشاره  با  رحمانیان 
پرداخت هزینه های گزاف مادی و معنوی در راه مبارزه با 
این معضل، بیان کرد: اکنون شاهد پول شویی قاچاقچیان مواد 
بالای  مالی  گردش  چون  هستیم  حوزه  این  فعالان  و  مخدر 
ایجاد  حوزه  این  در  پول شویی  برای  را  زمینه ی  مخدر  مواد 

کرده است.
این مقام قضایی بابیان اینکه اعتیاد به مواد مخدر منشأ بسیاری 
منازعه،  خشونت،  قبیل  از  جرائم  و  اجتماعی  آسیب های  از 
متأهل  قتل، ضرب وجرح است، یادآور شد: یک فرد معتادِ 
اول صدمات  درجه  بستگان  و  خانواده  به  بر خودش  علاوه 

معنوی و مادی زیادی وارد می کند.
رحمانیان مهم ترین اقدام درزمینه ی مواد مخدر، پیشگیری از 
متذکر شد: سیاست  دانست و  تقاضا  مصرف آن و کاهش 
مبارزه با مواد مخدر اثرات کوتاه مدت داشته و پرهزینه است. 
تمام اقدامات باید تمرکز در حوزه پیشگیری از اعتیاد باشد 
و خانواده ها نقش مؤثری در پیشگیری از اعتیاد و مصرف 

مواد مخدر دارند.
معاون قضایی استان فارس با اشاره به تبلیغات فضای مجازی 
 - فرهنگی  دستگاه های  کرد:  بیان  مخدر  مواد  مصرف  در 
همسو  اقدام  اجتماعی  شبکه های  و  اطلاع رسانی  اجتماعی، 
مخدر  مواد  مضرات  به  بخشی  آگاه  راستای  در  مستمری  و 
از  اقدامات  فارس  قضایی  داد: دستگاه  ادامه  کار کنند. وی 
قبیل طرح قاضی در مدرسه باهدف توانمندسازی جوانان و 
در  در صداوسیمای  کارشناسی  برنامه های  اجرای  نوجوانان، 
در  مخدر  مواد  با  مبارزه  برای  قضایی  احکام  اجرای  کنار 

دستور کار قرار داده است.
قاضی رحمانیان افزود: اجرایی کردن آئین نامه مراقبت بعد 
از خروج معتادان از طریق مرکز ماده 1۶ و پیگیری ایجاد و 
افزایش پذیرش معتادان، تعیین وظایف دستگاه ها در اجرای 
و  قاچاقچیان  اموال  ضبط  معتادان،  خروج  مراقبت  آئین نامه 
نفع دولت  به  مخدر  مواد  فعالیت درزمینه ی  از  ناشی  درآمد 
مجرمان  از  برخی  مورد  در  حبس  جایگزین  تدابیر  اعمال، 
برگزاری  و  آنان  کردن  اجتماعی  باز  و  اصلاح  باهدف 
دوره های ارتقای دانش و مهارت تحت عنوان دوره امید از 

دیگر اقدامات انجام شده است.

فراخوان چهارمین جشنواره مطبوعات در حوزه حقوق مصرف کنندگان فارس
چهارمین جشنواره مطبوعات در حوزه حقوق مصرف کنندگان فارس، فراخوان داد و از اصحاب رسانه خواست آثار خود را در این موضوع در قالب عکس، 
خبر و گزارش تا 20 بهمن 9۶ ارسال کنند. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از دبیرخانه جشنواره تقدیر از حامیان حقوق مصرف کنندگان فارس، خبرنگاران 
و فعالان رسانه های استان فارس می توانند آثاری که در بازه زمانی اول اسفندماه 1395 تا 20 بهمن ماه 139۶ در حوزه حمایت از حقوق مصرف کنندگان 
تولید و منتشر کرده اند در این جشنواره مشارکت دهند. این جشنواره باهدف ارتقای سطح آگاهی های جامعه در حوزه حقوق مصرف کنندگان، حضور 
پررنگ رسانه در فرهنگ سازی رعایت حقوق مصرف کنندگان، توسعه ظرفیت های موجود در مطبوعات به منظور حمایت از تولید داخلی، ایجاد رقابت 
مثبت و افزایش انگیزه و خلاقیت رسانه ها در حوزه حمایت از حقوق مصرف کنندگان و ایجاد تعامل بین مطبوعات و بخش اقتصادی استان برگزار می شود.
امسال این جشنواره با مشارکت اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس، خانه مطبوعات استان و انجمن حمایت از حقوق مصرف کنندگان شیراز برگزار 
می شود. مراسم اختتامیه چهارمین جشنواره مطبوعات هم زمان با هفتمین جشنواره تقدیر از حامیان حقوق مصرف کنندگان فارس در اسفندماه سال جاری با 

حضور مسئولان کشوری و استانی برگزار خواهد شد.

در قالب تفاهم نامه صورت گرفت؛

توسعه همکاری های تحقیقاتی دانشگاه آزاد اسلامی واحد شیراز
و نیروی انتظامی فارس

در دانشگاه آزاد اسلامی فارس صورت گرفت؛

اختراع توپک هوشمند اطفای حریق

شهردار شیراز:

اقتصادی کردن باغات قصر دشت به معنای تغییر کاربری آن ها نیست

معاون قضایی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری فارس:

خریداران و فروشندگان مواد مخدر،
بیشترین محبوسین زندان های فارس هستند


